

农业发展新视点

田间农作物机械化研究进展.....	邓泽军	秦艺晗	马风力 等(1)
红枣干燥技术与装备研究进展.....	刘德成	郑霞	肖红伟 等(8)

理论研究 with 探讨

并行识别种匀和种薯的缺种判别方法	杨振宇	刘发英	章启祥 等(19)
改进的 CLAHE 无芒隐子草叶切片图像增强	张文霞	王春光	王海超 等(25)
果园仿形喷杆施药装置设计与动力学仿真	霍鹏	李建平	杨欣 等(31)
干燥方式对绿豆芽多酚抗氧化活性及物理特性的影响	梁雪梅	林欣梅	曹家宝 等(38)
基于 ANSYS 的谷物联合收割机设计与分析			余靖华(43)

设计制造

轻简型杂交稻穴盘育秧精密播种机的设计与试验	陈林涛	马旭	李泽华 等(48)
移栽机覆土量自动调节装置设计	晁宝宝	袁盼盼	韩长杰 等(54)
圆盘独立驱动型圆盘犁的设计及试验	刘兴	李存旭	李贵川 等(59)
谷物脱粒-秸秆粉碎一体机的设计与试验研究	史勇	肉孜·阿木提	阿吉木·艾克木 等(66)
基于机器视觉的马铃薯自动分级与缺陷检测系统设计	刘浩	贺福强	李荣隆 等(73)
直角坐标红花采摘机器人的设计与试验	张晓伟	葛云	张立新 等(79)
自走式丹参栽植作业平台设计与试验	徐高伟	邱绪云	高琦 等(85)
机械取喂苗装置驱动机构的设计与试验	龙新华	韩长杰	张静 等(90)
果园避障旋耕机的设计与试验分析	赵群喜	王海霞	弋晓康 等(97)
多网格格式深松机架的设计与有限元分析.....	张锐	梁雨峰	吴鹏 等(101)
基于高垄种植的花生播种施肥机设计与试验.....	李英春	王东伟	何晓宁 等(107)
残膜卷拾机的设计与试验.....	张帅	闫小丽	杜荣飞 等(112)
齿带式花生秧果捡拾装置的设计与试验.....	郭鹏	尚书旗	王东伟 等(117)
轮式田间信息采集机器人开发与控制系统设计		刘英旋	万腾(124)
基于机器视觉的高地隙喷雾机自动导航系统设计.....	谭文豪	桑永英	胡敏英 等(130)
基于数据融合技术的牧草打捆机控制系统设计.....	刘旋	胡佳宁	周棕凯 等(137)
基于嵌入式的多功能无人机控制系统研究	姚会娟	刘振华	左浩(142)

割草机器人路径规划研究—基于改进蚁群算法和计算机视觉	孙伟 李文俊 (146)
基于嵌入式电子监控器的玉米播种机的开发	李增权 (151)
水稻收割机的割茬高度控制系统设计与应用	金向平 (156)
气吸式穴盘育苗精密播种机的设计与试验	许明涛 陈坤 (161)

试验研究

不同土壤对甘蔗入土切割负载压力影响的研究	麻芳兰 李科 罗晓虎 等 (165)
单行木薯块根收获机仿生铲的设计与试验	李东贺 彭绪友 廖宇兰 等 (174)
气爆辅助式深松机设计与田间性能试验	牛文学 赵永来 高伟 等 (183)
基于正交试验的窝眼式蔬菜播种机播种性能试验	禹振军 杨立国 徐保岩 等 (189)
木薯种茎参数测量及 EDEM 仿真参数标定	杨佳敏 杨望 杨坚 (197)
谷子籽粒的冲击损伤试验与分析	阴妍 郭玉明 王菊霞 等 (203)

新技术应用

基于信息技术的自动修剪机参数监控与分析	杨正 张鹏 (208)
基于创业孵化区块链模型的农机数字化设计系统研究	谷晓婷 (213)
基于控制器的农用无人机导航自动控制系统研究	魏宏飞 (218)
乡村旅游产业集群化在现代农机资源整合中的应用—基于低碳背景	许向蒲 (223)
基于物联网技术的农业灌溉系统精准控制研究	李林 (227)
基于智能制造和大数据挖掘的农机数字化设计研究	任燕 崔庚彦 (233)
交互式音视频英语软件在农机远程监控系统中的应用	颜丽 (237)

环境与能源动力工程

基于驱动效率的四驱拖拉机驱动系统优化设计	商高高 刘韬 韩江义 (242)
基于改进遗传算法的拖拉机转向梯形优化设计	董志贵 王福林 (248)
拖拉机电机矢量控制技术的研究—基于模糊神经网络+ADRC	单士睿 王保成 赵嘉 (253)
水稻插秧机电动方向盘系统设计及控制研究	陆敬尧 尹建军 陈树人 等 (259)
基于 ANSYS 的拖拉机传动装置结构优化研究	赵永刚 (264)

Journal of Agricultural Mechanization Research

Vol. 44 No. 1 2022

Contents

New View of Agricultural Development

Research Progress of Field Crops Mechanization	Deng Zejun et al. (1)
Advances in Drying Technology and Equipment of Jujube	Liu Decheng et al. (8)

Theory Study and Discussion

Discriminant Method of Missing Seed Using Parallel Recognition of Seed Scoop and Seed Potato	Yang Zhenyu et al. (19)
Method for Intensification of Cleistogenes Songorica Leaf Slices Image Based on Improved CLAHE	Zhang Wenxia et al. (25)
Design and Dynamics Simulation of Spraying Device with Profile-copying Spray Rod in Orchard	Huo Peng et al. (31)
Effects of Drying Methods on Antioxidant Activity and Physical Properties of Mung Bean Sprout Polyphenols	Liang Xuemei et al. (38)
Design and Analysis of Grain Combine Based on ANSYS	Yu Jinghua (43)

Design and Manufacture

The Design and Experiment of Light-economical Pot Seedling Nursery Machine for Hybrid Rice	Chen Lintao et al. (48)
Design of Automatic Regulating Device for Soil Cover of Transplanter	Chao Baobao et al. (54)
Design and Test of Disc Plow with Disc Independent Drive	Liu Xing et al. (59)
Design and Experimental Study on Grain Threshing and Straw Crushing Machine	Shi Yong et al. (66)
Design of Potato Automatic Grading and Defect Detection System Based on Machine Vision	Liu Hao et al. (73)
Design and Experiment of Rectangular Safflower Picking Robot	Zhang Xiaowei et al. (79)
Design and Test of Self-propelled Planting Platform of Salvia Miltiorrhiza	Xu Gaowei et al. (85)
Design and Test of the Drive Mechanism of Mechanical Feeding Seedling Device	Long Xinhua et al. (90)
Design and Experimental Analysis of Orchard Avoidance Rotary Cultivator	Zhao Qunxi et al. (97)
Design and Finite Element Simulation Analysis of Multi Grid Deep Loose Frame	Zhang Rui et al. (101)
Design and Test of Peanut Seeding and Fertilizer Applicator Based on High Ridge Planting	Li Yingchun et al. (107)
Design and Test of Residual Film Winding Machine	Zhang Shuai et al. (112)
Design and Experiment of Toothed Belt Peanut Seedling Picking Device	Guo Peng et al. (117)
Development and Control System Design of Wheeled Field Information Acquisition Robot	Liu Yingxuan et al. (124)
Design of Automatic Navigation System for Highland Gap Sprayer Based on Machine Vision	Tan Wenhao et al. (130)
Design of Control System of Forage Baler Based on Data Fusion Technology	Liu Xuan et al. (137)

Research on Control System of Multi-functional UAV Based on Embedded System Yao Huijuan et al. (142)

Research on Path Planning of Mowing Robot Based on Improved Ant Colony Algorithm and Computer Vision Sun Wei et al. (146)

The Design of Corn Seeder Based on Embedded Electronic Monitor Li Zengquan(151)

Design and Application of Stubble Height Control System of Rice Harvester Jin Xiangping(156)

Design and Test of the Breath Type Hole Plate Seeding Planter Xu Mingtao et al. (161)

Experiment and Research

Study of Different Soils on the Load Pressure of Sugarcane Cutting Ma Fanglan et al. (165)

Design and Experiment of Bionic Shovel for Single Row Cassava Root Harvester Li Donghe et al. (174)

Design and Field Performance Test of Gas Explosion Assisted Subsoiler Design and Performance Test of Air Explosion Assisted Subsoiler ...
..... Niu Wenxue et al. (183)

Experiment on Seeding Performance of Seed Planter Base on Orthogonal Test Yu Zhenjun et al. (189)

Measurement of Cassava Seed Stem Parameters and Calibration of EDEM Simulation Parameters Yang Jiamin et al. (197)

Experimental Research of Millet Grain at the Impacting Load Yin Yan et al. (203)

Application of New Technology

Parameter Monitoring and Analysis of Automatic Pruning Machine Based on Information Technology Yang Zheng et al. (208)

Research onDigital Design System of Agricultural Machinery Based on Business Incubation Blockchain Model Gu Xiaoting(213)

Research on Automatic Navigation Control System of Agricultural UAV Based on Controller Wei Hongfei(218)

Application of Rural Tourism Industry Cluster in the Integration of Modern Agricultural Machinery Resources Based on the Background of Low
Carbon Xu Xiangpu(223)

Precision Control Research on the Agricultural Irrigation System Based on Internet of Things Technology Li Lin(227)

Research on Digital Design of Agricultural Machinery Based on Intelligent Manufacturing and Big Data Mining Ren Yan et al. (233)

Application of Interactive Audio and Video English Software in Agricultural Machinery Remote Monitoring System Yan Li(237)

Environment and Energy Power Engineering

Optimized Design of Four-wheel Drive Tractor Drive System Based on Drive Efficiency Shang Gaogao et al. (242)

Optimization Design of Tractor Steering Trapezoid Based on Improved Genetic Algorithm Dong Zhigui et al. (248)

The Vector Control Technology of Tractor Based on Fuzzy Neural Network with ADRC Shan Shirui et al. (253)

Design and Control Research of Electric Steering Wheel System for Rice Transplanter Lu Jingyao et al. (259)

Research on Structure Optimization of Tractor Transmission Based on ANSYS Zhao Yonggang(264)